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Arribar als 850 milions d’euros de
facturació. Aquest és l’objectiu
principal que s’han marcat els bo-
tiguers catalans per a les rebaixes
d’hivern que –per a la majoria del
petit comerç– van arrencar el
passat dia 7 de gener amb ofertes
de sortida que oscil·len entre el 30
i el 40% i que, en alguns casos,
poden arribar al 60 i 70%. 

Segons la Confederació de
Comerç de Catalunya (CCC), els
descomptes afecten sobretot pro-
ductes de moda, complements i
paraments per a la llar, però
també l’electrònica de consum i,
fins i tot, els llibres. 

Pel que fa a les previsions, els
comerciants són optimistes. En
aquest sentit, la CCC preveu que
la facturació a Catalunya creixi un
3% respecte de l’any passat i que
la despesa mitjana per persona si-
gui d’uns 100 euros. 

“Els descomptes de les rebai-
xes suposen un ajut molt impor-
tant per a les famílies”, assegura
Fraile. I no li falta raó, ja que per
a moltes d’elles la despesa nada-
lenca ha estat important, un fet
que es demostra amb les esti-
macions de venda que va fer la
confederació en acabar la cam-
panya. Tot i no tenir encara da-
des tancades, Fraile creu que les
vendes de Nadal van augmentar
respecte de l’any passat “al voltant
del 4%”, fent bones les previsions
del passat mes de desembre. “Ha

estat la millor campanya des del
2007”, va dir a principis de gener
Fraile en referència al Nadal.

EN DEFENSA DE LA TRADICIÓ
Amb aquest bon precedent, els
botiguers s’han llençat a les re-
baixes amb ganes de superar-se
un cop més i confirmar que la di-
nàmica negativa d’anys ante-
riors és cosa del passat. 

Un passat, tanmateix, que
marcava el 7 de gener com l’a-
rrencada oficial dels descomptes,
i no abans com fan ara algunes
botigues. “És l’autèntic i tradi-
cional inici de la campanya”, sen-
tencia Fraile, que lamenta que fa
tres anys que el Constitucional
manté suspesa la llei catalana
d’horaris que convertia el 7 de ge-
ner en l’inici dels descomptes. 

» Els botiguers encaren amb força les rebaixes i preveuen un augment significatiu de la facturació
» L’optimisme comercial s’enforteix després d’una campanya de Nadal amb un 4% més de vendes

F. Javier Rodríguez
BAIX MARESME

OCUPACIÓ4Si una pota de la re-
cuperació del comerç durant Na-
dal ha estat l’augment de vendes,
l’altra ha estat l’ocupació que ha ge-
nerat. Segons Fraile, durant la
campanya nadalenca es van signar
un 3% més de contractes respec-
te de l’any anterior. Es tracta d’u-
nes places que van cobrir llocs de
treball auxiliars i d’animació.

En el cas de les rebaixes, el se-
cretari general de la CCC augura
que augmentaran les contracta-
cions i que moltes de les que es
van fer durant el Nadal “es per-
llongaran durant els dos mesos

de descomptes”. A més, Fraile re-
marca que Catalunya ha liderat el
creixement en l’ocupació al sec-
tor del comerç en l’àmbit estatal. 

Aquestes previsions optimis-
tes de la CCC són tanmateix su-
perades per un estudi de l’empresa
de recursos humans Randstad,
que calcula que en aquestes re-
baixes d’hivern es crearan 10.400
llocs de treball al Principat, cosa
que suposa un creixement del
16% en relació amb l’any passat.
Aquest informe també destaca
que Catalunya liderarà el ràn-
quing de creació d’ocupació. 

La contractació, l’altra cara
positiva de les rebaixes

Els descomptes oscil·len al voltant del 40%, tot i que alguns comerços en fan de més grans. Fotos: Arxiu

La cirereta del pastís?
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“No són èpoques per a covards, per a te-
morosos ni per a fluixos de cames. Ens toca
assumir responsabilitats i jo els prometo que
m’hi deixaré la pell. Ho farem possible”. Així
de contundent es va mostrar el nou presi-
dent de la Generalitat, Carles Puigdemont,
durant el seu discurs d’investidura del pas-
sat 10 de gener. Poc més de tres quarts
d’hora que van servir perquè Catalunya co-
negués l’home que liderarà el govern de tran-
sició cap a l’estat independent, després
que l’acord entre Junts pel Sí i la CUP establís
que Artur Mas renunciés a la presidència en
favor del fins ara alcalde de Girona.

Puigdemont va remarcar que Cata-
lunya encara un “període excepcional de la
postautonomia i la preindependència” en
el qual s’iniciarà “el procés per constituir un
estat independent”, i va assegurar que tre-
ballarà per “un país més just, amb més fei-
na i de més qualitat i més transparent i par-
ticipatiu”.

Per fer-ho, el nou president comptarà
amb un govern pactat per CDC i ERC, que
ja havien perfilat Mas i Junqueras, i que, tal
com també s’havia negociat amb la CUP,
s’organitzarà en tres grans àrees. La primera
d’elles, l’econòmica, l’assumirà el mateix

Oriol Junqueras (ERC), home fort del nou
executiu, únic vicepresident i conseller
d’Economia i Hisenda. D’ell dependrà
Agricultura, amb Meritxell Serret al cap-
davant (ERC), Empresa i Coneixement,
amb el fins ara secretari de govern Jordi Bai-
get (CDC), Territori i Sostenibilitat, amb Jo-
sep Rull (CDC), i el macrodepartament que
fusiona Benestar, Treball i Famílies, amb
Dolors Bassa, fins fa poc líder de la UGT a
Girona (ERC).

La segona gran àrea, la social, la pilotarà
Neus Munté (CDC), un altre dels pilars del
govern, que seguirà com a portaveu i que
assumirà la cartera de Presidència. D’ella
dependran el Departament de Salut, amb
l’exsocialista Toni Comín al capdavant
(ERC), Cultura, amb Santi Vila (CDC), i En-
senyament, amb Meritxell Ruiz, ex d’Unió
i fins ara directora general d’Atenció a la Fa-
mília i Comunitat Educativa (CDC).

Per últim, la tercera àrea, la institucional,
la liderarà Raül Romeva (a proposta d’ERC),
conseller d’Afers Exteriors, Transparència i
Relacions Institucionals. D’ell penjarà Inte-
rior, on es manté Jordi Jané (CDC), Gover-
nació, també amb Meritxell Borràs (CDC), i
Justícia, amb Carles Mundó (ERC).

Amb tot, el nou govern té un total de 13
consellers, 7 proposats per Convergència i 6
per Esquerra, coordinats en tres grans àre-
es on, a diferència d’anteriors legislatures, es
barregen responsables d’un partit i l’altre.

» Puigdemont agafa el timó d’un govern que iniciarà “el procés per constituir un estat independent”
» Junqueras, vicepresident i conseller d’Economia i Hisenda, serà l’home fort del nou executiu

Arnau Nadeu
BAIX MARESME

Els pilars de l’acció de govern
PLA DE XOC
SOCIAL
“S’HA DE GARANTIR 
LA PROTECCIÓ DELS
MÉS VULNERABLES”
La primera gran acció de

govern que va citar Puigdemont en el seu
discurs d’investidura va ser el pla d’e-
mergència social, que assegura que s’ha
d’impulsar “indefugiblement i de manera
urgent”. Això inclou diverses mesures,
com la lluita contra la pobresa, la pro-
tecció del dret a l’habitatge, l’atenció so-
cial integral o el suport al tercer sector.

SEGURETAT
SOCIAL
“CREACIÓ DE L’AGÈNCIA
CATALANA DE LA
SEGURETAT SOCIAL”
Pel que fa al “disseny

definitiu de les estructures d’estat i la
seva posada a punt”, Puigdemont va ex-
plicar que el nou govern prioritzarà la
creació de l’agència catalana de la se-
guretat social, la qual “assumirà les
prestacions que actualment cobreix la
seguretat social espanyola, entre elles
les pensions i el subsidi d’atur”.

LLEI ELECTORAL
CATALANA
“UNA LLEI MODERNA,
EXEMPLAR I ACCEPTADA
PER TOTHOM”
En la llarga llista de me-

sures del programa de govern, Puigde-
mont va fer una referència destacada a una
eterna assignatura pendent de Catalunya
que “ara sí”, diu, s’haurà de fer realitat: la
llei electoral pròpia. Una llei que ha de ser
“moderna, exemplar i acceptada per to-
thom” i que “interpreti correctament els
desitjos de la societat d’ara i del futur”.

PROCÉS
CONSTITUENT
“CULMINACIÓ DEL
PROCÉS EN LA SEVA
FASE PARTICIPATIVA”
En termes pròpiament

del procés sobiranista, la gran acció que
vol impulsar el nou govern és un procés
constituent “de base ciutadana i asso-
ciativa” per fer possible el futur Estat ca-
talà independent. En aquest sentit, el
primer que es farà és la tramitació al
Parlament de l’avantprojecte de llei
d’aquest procés constituent.

HISENDA
PRÒPIA
“PODER EXERCIR LA
PLENA AUTONOMIA
EN MATÈRIA FISCAL”
L’altra gran estructura

d’estat ha de ser la hisenda pròpia. Es
preveu reforçar-la organitzativament,
continuar el desplegament de la xarxa
d’oficines de recaptació i gestió tribu-
tària i posar en marxa els organismes
que permetran “exercir la plena auto-
nomia en matèria fiscal” en base a la llei
de transitorietat jurídica.

RELACIONS
INTERNACIONALS
“ACONSEGUIR EL
RECONEIXEMENT DEL
FUTUR ESTAT CATALÀ”
Un altre gran objectiu de

Puigdemont és la internacionalització
del procés. En aquest sentit, el nou pre-
sident va dir que iniciarà “l’agenda de ne-
gociació amb l’Estat espanyol, Europa i la
comunitat internacional per al reconei-
xement de la proclamació del nou Estat ca-
talà que naixerà de la futura constitució
referendada pel poble de Catalunya”.

“Ho farem possible”

PERFIL4Carles Puigdemont, de 53 anys
i fill de pastissers d’Amer (la Selva), és veí
d’una Girona que, assegura, admira “pro-
fundament”. Periodista de professió, va
treballar al diari El Punt, va fundar l’A-
gència Catalana de Notícies i més tard la
publicació Catalonia Today.

Vinculat a la Joventut Nacionalista de
Catalunya (JNC), la qual va contribuir a
fundar a Girona, no va ser fins al no-
vembre de 2006 quan va fer el salt a la po-
lítica institucional, prenent part per pri-
mer cop en una candidatura electoral i
sent escollit diputat de les comarques gi-
ronines per CiU. L’any següent va pre-
sentar-se com a candidat dels convergents
a l’alcaldia de Girona, però va haver de
conformar-se a liderar l’oposició. Quatre

anys després, però, va aconseguir trencar
l’hegemonia del PSC a la ciutat i va ser es-
collit alcalde, un càrrec que ha conservat
fins ara i al qual ha hagut de renunciar,
diu, “amb recança”.

Puigdemont està considerat un dels
representants de la branca socialdemò-
crata de Convergència i ha expressat sem-
pre fermes conviccions independentistes,
fins i tot quan encara gairebé ningú de
pes del seu partit ho feia. De fet, el món
sobiranista l’ha descobert en els últims
mesos pel seu paper al capdavant de l’As-
sociació de Municipis per la Indepen-
dència (AMI), després de rellevar Josep
Maria Vila d’Abadal. 

El 27S va ocupar la tercera posició de
la llista de Junts pel Sí per Girona.

Qui és Carles Puigdemont?
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Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

#AdéuDefinitiu#ThanksBowie #JaGovernen

4Dues monges
per Jordi Lleal 

Segueixo la trajectòria de dues
dones que sembla que, per la
seva forma de ser i de fer, tenen
dos tarannàs ben diferents. 

Teresa Forcades, monja be-
nedictina, s’entesta en què CDC
és el mal dels mals, pel seu pas-
sat “pecaminós” i per ser de
dretes, no parant d’aparèixer
als mitjans com si estigués en
campanya. Amb el passat de les
persones i les institucions és
millor ser prudents, perquè el de
l’església catòlica, o sigui els
seus, tampoc és que sigui mas-
sa gloriós, amb el suport que van
donar al franquisme. No és bo te-
nir desmemòria selectiva, oi?
Farà ressuscitar el Tribunal de la
Santa Inquisició per tal de con-
demnar a la foguera els que no
siguin de la seva corretja? Amb
mi que no hi compti. Penso i visc
amb un esperit lliure i no ex-
pulsaré ningú dels que vulguin
treballar per la independència.

Obriré els braços a tothom, els
donaré la mà i acolliré, com
m’obligaré a respectar aquells
que no la vulguin. Teresa, això no
és una forma de ser coherent
amb l’esperit cristià? 

Per altra banda, Lucia Ca-
ram, monja dominica, es mou
en la prudència, intenta ajudar
i establir un canvi en la societat
més desventurada sense trencar
amb ningú. Tots som necessa-
ris. Es pot argüir que aquesta po-
sició ajuda que tot continuï igu-
al, potser sí. Però mentrestant
què es fa, esperar que canviï el
món? Actua amb una gran fi-
nesa, sense anar de protagonis-
ta, amb humilitat i en cap mo-
ment ha insultat els que li posen
bastons a les rodes. No podem
donar-nos el luxe d’excloure
ningú per no donar raó a la dita
de “pocs i malavinguts”. Pel bé
del nostre país, que totes dues si-
gueu intel·ligents i tingueu sort!

@davidbisbal: Inspiración, creación,
evolución, carisma, emoción, transgresión,
genialidad y por encima de todo música.
Gracias David Bowie, D. E. P.

@KRLS (Carles Puigdemont): Ens van
voler esborrar com a nació. No se'n van sor-
tir. 300 anys després volem escriure un nou
país. Ens en sortirem.

@jordimondragon: Duran i Lleida: "Les
coses haurien anat millor (PER A ELL i els
amics del Pont Aeri) si Pujol hagués optat
per mi".

Un diari plural

Crec, sincerament i per ser honest,
que l’acord signat a l’últim mo-
ment per la CUP i Junts pel Sí ha
descol·locat molta gent, entre ells
qui escriu.

Unes hores abans de fer-se pú-
blic, tothom treballava per acon-
seguir una bona posició en el lloc
de sortida de les imminents noves
eleccions.

Els perdedors volien corregir,
o intentar corregir, els erros co-
mesos i aconseguir millors resul-
tats. 

Tanmateix, l’escenari era for-
ça complicat i hi havia massa in-
teressos personals i partidistes per
garantir uns altres resultats que po-
sessin cadascú al seu lloc.

Ara bé, el no d’ERC a repetir
la fórmula de Junts pel Sí trans-
portava aquesta opció electoral a
una altra dimensió. Sense cap
dubte, ERC estava molt millor si-
tuada per afrontar unes noves
eleccions que no pas CiU, que hau-
ria perdut bous i esquelles en
aquests comicis. El president
d’ERC ja es veia com a president
de la Generalitat alhora que s’as-
segurava o dificultava la refunda-
ció de CiU.

Possiblement la CUP hauria
estat una altra de les organitza-
cions perdedores, ja que se l’hau-
ria acusat de posar fi al “procés”
que il·lusionava i ningú hauria en-
tès perquè no va ser coherent
amb el compromís i l’acord del de-
bat de Sabadell. 

Ciutadans, PSC i PP haurien
intentat ocupar l’espai no inde-

pendentista amb contradiccions
clares i manifestes.

Només Sí que es Pot, amb una
altra marca i un altre candidat, te-
nia opcions, vistos els resultats de
les generals del 20D, de millorar.
Però es trobaven amb serioses di-
ficultats per preparar i articular un
projecte realment d’esquerres i
substituir les dues cares visibles de
Catalunya Sí que es Pot, Lluís Ra-
bell i Joan Coscubiela. A més, la ne-
gativa de l’alcaldessa de Barcelona,
Ada Colau, d’encapçalar la nova
candidatura i renunciar a l’alcaldia
era un problema de difícil solució.

Com algú ha assenyalat,
aquest acord signat a l’últim mi-
nut posa de manifest les febleses
dels uns i dels altres. La CUP ha fet
visibles les seves contradiccions in-
ternes i Junts pel Sí ens ha de-
mostrat la manca de confiança i
d’interessos entre tots els que en
formen part.

Ara bé, el que és cert és que ja
tenim un nou president. El que
fins ara era l’alcalde de Girona,
Carles Puigdemont, molt qües-
tionat pels cupaires gironins, va ser
escollit amb el vot favorable dels
62 diputats de Junt pel Sí i de 8 de
la CUP. Tanmateix, a ningú se li
escapa que aquesta legislatura
comença amb grans incerteses i
una data de caducitat pròxima. Es
vulgui o no, la situació estatal
també hi juga. Segons com es re-
solgui el problema i qui governi o
bé si es convoquen noves elec-
cions, tot plegat influirà i condi-
cionarà l’embolic català.    

No entrarem a comentar el
trist i vergonyós paper del fins ara
president. Encara que alguns par-
lin de generositat, el que real-
ment ha estat, per a molts, és ar-
rogància d’un perdedor que ante-
posa els interessos personals i de
partit per sobre dels interessos de
la majoria dels catalans. Ara,
aquest hàbil i camaleònic polític
tindrà temps per reorganitzar el
seu partit i preparar-se per ser de
nou candidat. No oblidem que no
ha fet un pas enrere, sinó al costat.

Per això no és estrany que al-
guns anomenin el nou president
com el Medvédev català, aquell
que va suplir Vladimir Putin du-
rant quatre anys davant la im-
possibilitat constitucional que el
president rus dirigís la nació més
de dos mandats consecutius.

La Catalunya que ve no deixa
de ser una incògnita. Ara bé, si el
que es vol és acabar amb les
agressions econòmiques a la ma-
joria social i s’aposta per priorit-
zar polítiques socials, és necessa-
ri un veritable empoderament
ciutadà que marqui un procés de
confluència política i social, ja
que amb confluències electorals
no serà suficient.

Les presses per elaborar les
llistes i oblidar-se dels programes
no deixen de posar de manifest les
pràctiques de la vella política que
molts diuen que cal canviar però
que, al mateix temps, tenen por
del protagonisme de la ciutadania
i de les seves diverses expres-
sions de resistència social.

per Pedro Jesús Fernández         

4Ens han descol·locat
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Des del 29 de desembre està en
marxa el nou servei d’autobús
municipal. De moment el servei
s’ofereix amb autobusos de l’em-
presa adjudicatària Casas i enca-
ra no se sap quan es podrà resta-
blir la circulació dels vehicles mu-
nicipals. I és que l’antiga empre-
sa gestora del servei, Transports
Urbans del Masnou, encara no ha
retornat aquests vehicles, des-
prés que el govern municipal li
hagi requerit dos cops, segons
assegura el consistori.

L’empresa al·lega que el con-
sistori li deu diners i, fins que
aquests no li siguin ingressats, no
retornarà els autobusos. Per una
banda, Transports Urbans ha pre-
sentat diversos contenciosos ad-
ministratius, mentre que l’Ajun-
tament al·lega que la retenció de

diners en el marc de l’anterior con-
tracte va ser estipulada per una au-
ditoria externa. 

Davant d’aquesta situació, el
consistori es planteja recórrer a la
via judicial, tal com ha confirmat
a Línia Marel regidor de Mobili-
tat, Quim Fàbregas. Tot i això, el
regidor assegura que abans l’equip
de govern vol esgotar totes les pos-
sibilitats per arribar a un acord. En
aquest sentit, les dues parts es reu-

niran aquest dijous per intentar
desencallar la situació.

Un cop el consistori disposi
dels vehicles municipals, el nou
servei d’autobús es desenvolupa-
rà plenament. Un servei que, se-
gons l’Ajuntament, integrarà al
servei urbà la línia C-10, implan-
tarà el bitllet social al servei de la
Generalitat a la mateixa línia i ins-
tal·larà pantalles informatives a les
parades, entre altres novetats.

Per ara Casas assumeix el servei amb vehicles propis. Foto: Ajuntament

L’Ajuntament es planteja portar
Transports Urbans als tribunals

El consistori signa el nou
contracte de neteja viària

SERVEIS4L’Ajuntament ja ha
signat el nou contracte que ator-
ga el servei de neteja viària i re-
collida de residus a la ciutat a
l’empresa CLD. La firma de l’a-
cord es va produir el 21 de gener
al consistori, en presència de l’al-
calde, Jaume Oliveras i del di-
rector general de l’empresa,  Xa-
vier García del Río.

PROCÉS LLARG
L’adjudicació del servei a CLD
arriba després d’un llarg procés
de licitació en què tant CLD
com Fomento de Construcciones

y Contratas, l’altra empresa que
aspirava a obtenir el servei, pre-
sentessin diverses impugnacions
a l’adjudicació d’aquest.

Un cop firmat el contracte
definitiu amb CLD, aquest en-
trarà en vigor a partir del pròxim
15 de febrer. Per la seva banda,
l’Ajuntament confia que “aviat es
notin les millores”, amb l’objec-
tiu de tenir un espai públic “més
net”. El consistori assegura, a
més, que la preservació de la via
pública té una “rellevància des-
tacada” en el marc del Pla d’Ac-
tuació Municipal.

Teatre, circ i música, aquest
trimestre a Ca n’Humet

CULTURA4La cultura local ha
protagonitzat el tret de sortida de
la programació del primer tri-
mestre de 2016 a l’Espai Escènic
Ca n’Humet. Per una banda, el
col·lectiu LACAM, d‘artistes re-
sidents al municipi, va oferir un
espectacle de circ per a tots els
públics els dies 9 i 10 de gener,
mentre que la coral Xabec va ce-
lebrar el dia 24 un concert com-
memoratiu per celebrar els seus
20 anys d’història.

Ara Ca n’Humet haurà d’es-
perar gairebé un mes per tornar
a acollir un espectacle. Serà el 20

de febrer, amb el concert d’hi-
vern de l’Escola Municipal de
Música del Masnou.

Fins al març també hi haurà
espai per al teatre, per exemple
amb Informe per a una acadè-
mia. Es tracta d’una versió de l’o-
bra de Franz Kafka dirigida i pro-
tagonitzada pel polifacètic Ivan
Benet. Al llarg d’aquests tres
mesos, Ca n’Humet també aco-
llirà la representació d’especta-
cles de teatre familiar, com Tri-
pula i La mongetera màgica i
del muntatge de dansa One-Hit
wonders.

La mort del jove trobat al port
hauria estat accidental

SUCCESSOS4L’autòpsia prac-
ticada al cos del jove menor d’e-
dat que va aparèixer mort el pas-
sat 17 de gener al port no va tro-
bar rastre de cap indici de crimi-
nalitat. És per això que ara els
Mossos d’Esquadra treballen en
a partir de la hipòtesi que la cau-
sa de la mort va ser accidental.

En aquest sentit, la policia ca-
talana manté oberta la investi-
gació, amb l’objectiu d’esclarir les
causes de la mort del jove.

I és que ara, els únics detalls
relacionats amb el cas que per ara
han estat confirmats són que el
jove tenia 16 anys i era veí de
Montgat. 

Tot i això les especulacions
s’han disparat i diversos mitjans
asseguren que testimonis oculars
haurien vist el jove passejant per
la zona d’oci del port el dissabte
16 a la nit. Altres veus especulen
sobre la possibilitat que el jove as-
sistís a una festa a un vaixell.

Taxa d’escombraries | Obert el període de bonificacions
Fins al 28 de febrer els veïns poden sol·licitar les ajudes prestades per l’Ajuntament per
pagar la taxa d’escombraries. L’ordenança fiscal reguladora estableix bonificacions del

50% al 100% en funció de la renda, l’antiguitat d’empadronament i el fet de ser propie-
tari d’una residència habitual o d’un immoble destinat a fer de segona residència.

» L’empresa encara no ha retornat els autobusos municipals
al·legant que el consistori té un deute pendent amb ella

Andreu Merino
EL MASNOU
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“Valorem positivament el pro-
cés participatiu d’alternativa mu-
nicipal, però això no exclou que
s’havia d’haver respost de forma
expressa la sol·licitud de debat pú-
blic”. Aquesta és una de les prin-
cipals consideracions que el Sín-
dic de Greuges, Rafael Ribó, recull
en la seva resolució de l’expedient
sobre el procés participatiu del
port. Així doncs, el Síndic dóna la
raó a la plataforma Premià Port,
que havia demanat a l’Ajuntament
la realització d’un procés partici-
patiu sobre el pla de modificació
del port i que no havia obtingut
resposta del consistori.

A banda de constatar que el
govern municipal no va respon-
dre la petició, el Síndic recorda
que l’Ajuntament hauria d’haver
impulsat el procés demanat. “La

matèria era competència muni-
cipal”, argumenta. “L’Ajuntament
no ha assenyalat que els propo-
sants no reunissin els requisits que
marca el reglament ni que s’ha-
guessin rebutjat dues iniciatives si-
milars durant el mandat”, afegeix.

“VICTÒRIA SIMBÒLICA”
Lògicament Premià Port valora
positivament la resolució del Sín-
dic, però reconeix que es tracta
d’una “victòria simbòlica”. “Te-

níem raó des del començament”,
considera el seu portaveu, Raúl
Barea. “Esperem que això serveixi
perquè l’Ajuntament comenci a
respectar el reglament de partici-
pació”, afegeix.

Per la seva banda, el regidor
d’Urbanisme, Antoni Subirà, as-
segura que, si l’Ajuntament po-
gués tornar enrere, actuaria igual.
“Vam prioritzar actuar amb rapi-
desa, ja que hi havia risc de per-
dre els inversors”, argumenta. 

El projecte del futur Port fa temps que porta cua. Foto: Arxiu

El Síndic dóna la raó a Premià
Port sobre el procés participatiu
» La plataforma insta l’Ajuntament a respectar el reglament de 
participació i el govern municipal diu que tornaria a actuar igual

L’assemblea de Can Sanpere
reprendrà les mobilitzacions

SOCIETAT4L’Assemblea de Can
Sanpere ha decidit fer un nou pas
endavant. A través d’un comu-
nicat, els seus membres avisen
que reprendran les accions i les
mobilitzacions “per actuar com
a la millor garantia de la irre-
versibilitat d’un Can Sanpere
100% públic”. 

L’assemblea considera que
el nou govern manté un “silenci
massa prolongat” sobre el procés
d’expropiació al qual els veïns
van donar suport ara fa més
d’un any en una consulta ciuta-
dana. “Entenem necessari que el
govern  informi públicament del

punt en què es troben els treballs
de redefinició del POUM”, ex-
pressa l’assemblea. A més, els
seus membres demanen a l’exe-
cutiu de Miquel Buch informació
sobre els tràmits per iniciar l’ex-
propiació de la finca, així com la
publicació del “calendari futur
amb total transparència”. 

L’Assemblea de Can Sanpe-
re es reunirà de forma extraor-
dinària el dia 31 per definir la
seva estratègia, objectius i la
seva relació amb el consistori. A
partir de llavors s’establiran les
dates i tipologies de les mobilit-
zacions al carrer.

L’Ajuntament i les AMPA
s’enfronten per l’escola pública
ENSENYAMENT4El Ple del 20 de
gener va votar en contra d’una
moció de promoció i suport de
l’escola pública presentada per la
Crida Premianenca,  ERC i la
Coalició d’Esquerres. Una moció
que comptava amb el suport de la
Federació d’Associacions de Pares
i Mares d’Alumnes (FAMPES) i
que s’ha presentat després que el
departament d’Ensenyament de
la Generalitat hagi plantejat reta-
llar una línia de P3 de l’escola Sant
Cristòfol el curs que ve. Però la re-
clamació de la FAMPES no se cen-
tra en cap centre concret, sinó en
el conjunt de les escoles públiques.
“L’escola pública és una eina in-

tegradora i l’hem de defensar”, re-
corda la membre de FAMPES, Be-
goña Grima.

En aquest sentit, les AMPA
dels centres públics demanen que
l’oferta en aquestes escoles es
mantingui independent de la de-
manda, que es rebaixin les ràtios
i que el consistori promocioni els
centres. Unes demandes que tras-
lladaran a la regidora d’Educació,
Esmeralda Calleja, en una reunió
que mantindran avui.

Per la seva banda, Calleja
avança que l’Ajuntament no pot
prioritzar l’escola pública per so-
bre de la concertada. “Si no, esta-
ríem segregant”, argumenta.

Bon balanç dels primers mesos
de funcionament del DISA

SERVEIS4Després de funcionar
com una prova pilot des del se-
tembre, el Centre de Distribució
Solidària d’Aliments (DISA) va ser
inaugurat el passat 16 de gener. El
servei centralitza la distribució d’a-
liments a persones que els serveis
socials de Premià de Mar i Premià
de Dalt dirigeixen a Càritas de la
parròquia de Santa Maria, Càri-
tas de la parròquia de Sant Cris-
tòfol i l’Església Evangèlica. Des-
prés d’aquests mesos en marxa,

l’Ajuntament fa un bon balanç del
seu desenvolupament. “Hem
comprovat que el servei d‘atenció
a les persones funciona millor uni-
ficat”, assegura la regidora de
Serveis Socials, Imma Morales.

El segon objectiu serà conso-
lidar l’aposta pel nou sistema de
distribució. I és que les persones
beneficiàries ja no reben els ali-
ments per lots, sinó que reben uns
punts que poden bescanviar per
aliments, triats per ells.

Coral l’Amistat | Concert participatiu
La Coral l’Amistat començarà a fer proves al febrer a totes aquelles persones que

vulguin participar en el concert que la coral durà a terme l’1 de juliol, conjunta-
ment amb la Locomotora Negra, la Big Band estable més antiga de Catalunya.

Una vegada fetes les proves de veu, els assaigs començaran durant el mes d’abril.

Redacció
PREMIÀ DE MAR
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Vilassar Societat Municipal de
Promocions Urbanes S.A. ja té as-
signat un administrador concur-
sal, després de presentar el con-
curs de creditors voluntari el pas-
sat 4 de gener. La SA municipal
acumula un deute superior als 15
milions d’euros i el seu consell
d’administració ha optat per
aquesta estratègia davant la im-
possibilitat de saldar-lo. Ara, el
concurs congela el pagament dels
crèdits i, com que s’ha presentat
voluntàriament, la S.A. mantindrà
la gestió del seu patrimoni, tot i la
intervenció de l’administrador
concursal. 

CONTINUÏTAT O LIQUIDACIÓ
“El concurs voluntari era el pas
més lògic, ja que no podíem fer
front a les obligacions de la S.A.”,
defensa el regidor d’Hisenda, Jo-
sep Solé. El regidor, però, consi-
dera que la S.A. pot tenir conti-
nuïtat, sempre i quan s’aconse-
gueixin, diu, quites i un refinan-
çament del deute. Unes negocia-
cions en les quals els primers in-
terlocutors hauran de ser entitats
financeres com Banc Sabadell,
La Caixa, BBVA i Santander, o al-
tres empreses com la constructo-
ra Teyco.

Per la seva banda, Gent per Vi-
lassar de Mar, soci de govern
d’ERC, s’ha mostrat d’acord en re-
córrer al concurs voluntari i tam-
bé considera que la S.A. pot tenir
continuïtat. “Amb nous objectius
podríem tirar-la endavant”, asse-
gura el regidor Joan Roca.

En aquest sentit, Convergèn-
cia va un pas més enllà. “La con-
tinuïtat de la S.A. és necessària”,
assegura el regidor Joaquim Fe-
rrer. L’exalcalde considera que
l’Ajuntament ha de seguir gestio-
nant actius com l’aparcament de
Vicenç Casanovas, el del mercat o
els pisos de protecció oficial a
través de la S.A. Una continuïtat
que també veu factible Ciutadans.
“Sembla que la inversió immobi-
liària torna a créixer i això potser
facilita que la S.A. col·loqui els seus
actius”, considera el regidor Juan
Díaz. De tota manera, Díaz avisa
que el futur de la S.A. passa, en
gran part, per la capacitat de ne-
gociació del govern municipal. 

D’altra banda, Babord defensa
liquidar la societat municipal. Això
sí, deixant la porta oberta a crear-
ne una de nova si l’Ajuntament ho
considera oportú. Una opinió com-
partida per Vilassar de Mar Sí que
Pot. “Apostem per una dissolució
ordenada de la societat”, explica el
representant de la formació a la
S.A., Jose Luis Duato. “El que ha-
via de ser una eina de gestió s’ha
convertit en una promotora im-
mobiliària”, argumenta.

Mentrestant, el PSC tampoc
creu en la possibilitat de mantenir
viva la societat municipal. “Jo
crec que el govern s’ha equivocat
no presentant un pla de viabilitat”,
afirma la regidora Alicia Rodrí-
guez, que també retreu a l’execu-
tiu de Damià del Clot no haver ne-
gociat més amb Hisenda.

RESPONSABILITATS
El govern municipal també rep crí-
tiques del grup municipal con-
vergent. “No sabem quines nego-
ciacions s’han fet”, assegura Ferrer.

Convergència, però, també és
el blanc de moltes crítiques que
l’assenyalen com a responsable del
deute de la S.A. És el cas d’ERC,
Babord i el PSC, que consideren
que l’executiu de Ferrer no va fer
un bon plantejament d’opera-
cions immobiliàries com la dels pi-
sos del mercat. A més, Babord,
Ciutadans i Vilassar de Mar Sí que
pot, demanen amb insistència
una auditoria del deute per poder-
ne determinar les responsabilitats.

Unes responsabilitats que Fe-
rrer defuig completament. “El
que no va sortir bé és la inversió,
no el projecte”, conclou.

La promoció de pisos del mercat ha centrat les crítiques dels partits. Foto: Arxiu

El govern local aposta per la
continuïtat de la S.A. municipal

» La societat ja té assignat un administrador concursal
» L’oposició discrepa sobre el seu futur i demana una auditoria

Babord podria deixar de ser
soci prioritari del govern

POLÍTICA4Demà Babord cele-
brarà una assemblea que pot es-
devenir clau per a la política vi-
lassarenca en aquest mandat. La
formació centrarà gran part d’a-
questa reunió a definir la seva re-
lació amb el govern municipal
d’ERC i Gent per Vilassar de Mar.
“No ens sentim socis prioritaris”,
avança el membre de la comissió
de finances, Sep Labarta.

L’últim xoc entre l’executiu
de Damià del Clot i Babord ha vin-
gut propiciat per l’aprovació de les
ordenances fiscals, però sobretot
a causa de la resposta del govern
a les al·legacions fetes per la for-
mació assembleària. I és que l’e-
xecutiu només va acceptar-ne

dues de les vuit presentades, re-
ferents a posar fi a l’exempció
d’impostos del bar i d’altres serveis
no relacionats amb el transport de
l’estació de Renfe i a la incorpo-
ració de criteris de renda en les bo-
nificacions de l’IBI per a pisos de
protecció oficial. D’altra banda, el
govern va tombar sis al·legacions,
referents a la bonificació d’em-
preses que construeixin habitat-
ge públic, a establir un recàrrec so-
bre habitatges desocupats o a
gravar els pisos de luxe.

“A més, l’auditoria del deute
encara no s’ha realitzat i el go-
vern no ha volgut promoure uns
pressupostos participatius”, afe-
geix Labarta.

El Pere Ribot referma la seva
negativa als barracons

CONVENI4Les Associacions de
Pares i Mares (AMPES) de Vilas-
sar de Mar i Cabrera estudien com
evitar la instal·lació de barracons
a l’institut Pere Ribot. El Depar-
tament d’Ensenyament ha mani-
festat la voluntat d’instal·lar
aquests barracons per donar con-
tinuïtat a la quarta línia d’ESO su-
plementària implantada aquest
curs i que la Generalitat vol man-
tenir durant tres curos. En una
carta del Departament dirigida als
responsables de l’institut, a la
qual ha tingut accés Línia Mar,
s’exposa que correspon a l’admi-
nistració  “aprovar la programa-

ció de l’oferta educativa”. “Vivim
en una societat dinàmica que
obliga a ser flexible i a adaptar-se
a les noves necessitats”, recull
també el text.

Un text que no respon, però,
a la pregunta formulada per l’AM-
PA del Pere Ribot al Departament,
que qüestionava per què aquest
centre ha d’acollir una línia su-
plementària quan el Vilatzara té
capacitat per assumir-ne dues
més. Ara l’AMPA està esperant
una nova resposta de la Genera-
litat mentre, conjuntament amb
altres AMPES del municipi, plan-
tegen mobilitzacions.

Parròquia | Conveni amb l’Ajuntament
L’Ajuntament i la parròquia de Sant Joan han firmat per primera vegada un conveni

de col·laboració. Segons al consistori, la voluntat de formalitzar aquesta relació es
basa en el fet que la parròquia de Sant Joan col·labora amb diverses activitats socials

i també culturals del municipi, com el Gran Recapte d’aliments o el concert de Nadal.

Andreu Merino
VILASSAR DE MAR
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La primera audiència pública del
mandat es va produir en dues ses-
sions els darrers 18 i 19 de gener.
En la primera trobada amb veïns
es va parlar del pressupost, les or-
denances fiscals i un resum del Pla
d’Actuació Municipal dels quatre
anys de mandat. La segona va ser-
vir per parlar íntegrament de se-
guretat i prevenció. El reglament
aprovat el febrer de l’any passat
estipula que s’han de fer com a mí-
nim dues audiències públiques al
llarg de l’any, perquè els veïns pu-
guin intervenir en diferents as-
sumptes del poble.

La primera sessió va tenir una
trentena d’oients, mentre que la
segona va registrar una afluència
d’unes 120 persones, fet pel qual
es va habilitar un espai amb ma-
jor cabuda, segons informa l’al-

calde, Andreu Francisco. “Calia
donar la cara davant la ciutada-
nia”, afirma. La segona part de
l’audiència va sorgir fruit d’una
proposta que van presentar uns
veïns i que feia incidència als ro-
batoris a domicilis que es van
produir els mesos de novembre i
desembre passats. El govern va
creure convenient portar-ho a
l’audiència pública per poder-ho
parlar obertament, amb les apor-
tacions dels Mossos d’Esquadra.

ACCIONS PREVISTES
En aquest sentit, cal destacar les
dues accions que l’Ajuntament
portarà a terme. Per una banda
hi haurà un procés de selecció
per incorporar 4 agents munici-
pals i, per l’altra, hi haurà un sis-
tema preventiu amb lectura de
matrícules, repartits en 18 punts
a tot el municipi. Tot plegat “do-
narà una resposta immediata
per prevenir possibles robatoris”,
conclou Francisco.

L’Ajuntament ja ha acollit la primera audiència pública de l’any. Foto: Arxiu

Es reforçarà la seguretat
per combatre els robatoris

Redacció
ALELLA

El Ple extraordinari del passat
22 de desembre va servir per
aprovar el pressupost 2016, amb
els vots a favor del govern mu-
nicipal (Compromís amb Teià-
ERC i Convergència de Teià),
mentre que Gent de Teià hi va
votar en contra. El regidor
d’Hisenda va exposar i justificar
les xifres d’aquest any, més de 6
milions i mig d’euros, que su-
posen una reducció del 4,71%
respecte del curs anterior.
Aquest percentatge, traduït en
xifres, són més de 300 mil euros. 

“La reducció ve determinada
pel fet que no hi ha tants in-
gressos d’altres administracions
públiques, com la Generalitat i
la Diputació”, explica l’alcalde,
Andreu Bosch, tal com apareix
en la memòria dels pressupos-
tos. Per aquest motiu, Bosch
destaca que els pressupostos

podran anar variant al llarg del
mandat. “Seguirem el nostre
Pla d’actuació municipal i en la
mesura que anem calendarit-
zant les inversions la partida
pressupostària podrà anar crei-
xent”, comenta.

PRUDÈNCIA I VERACITAT
Cal tenir en compte que l’Ajun-
tament ha finalitzat amb el pla

econòmic financer del 2014 i
2015, fet pel qual el pressupost
s’ha redactat “amb prudència”
tant pel que fa als ingressos
com a les despeses, detalla l’al-
calde. En aquest sentit, s’han ha-
gut de reajustar algunes partides
en àrees concretes, entre les
quals destaca l’àrea d’atenció a
les persones, que disminueix
més d’un 24%. 

El pressupost de l’Ajuntament és inferior a l’any passat. Foto: Raimon Trepat

Aprovats per majoria els
pressupostos per al 2016

SUCCESSOS4El 12 i el 17 de ge-
ner es van produir dos incendis
a llocs diferents i per causes
alienes, un domèstic i l’altre del
medi natural, tots dos pràctica-
ment sense danys col·laterals. 

El primer va ser el més violent
dels dos, ja que va cremar dues
hectàrees entre el Torrent de Can
Barrera i el Cementiri. Al migdia
es va declarar l’incendi causat per
una imprudència per crema de
restes de vinya i, després de po-
ques hores, es va controlar ràpi-
dament i es va remullar la zona en-
tre l’ADF, cinc efectius del cos de
Bombers, un equip de manteni-
ment municipal i els guardes del
parc de la Serralada Litoral. L’al-
calde Andreu Bosch afirma que,
com que no es va comunicar la cre-
ma, tant des de l’Ajuntament com
des dels agents rurals actuaran
“amb les diligències oportunes”.

L’altre incendi va produir-se
al vespre en un quadre elèctric a
Sant Berger i va suposar un tall
de subministrament elèctric a
una part del poble.

Dos incendis 
en menys d’una
setmana

Mor Eduard
Fornés, ‘Catalino’,
als 103 anys

DOL4El 15 de gener va morir el
veí més gran de Teià, Eduard
Fornés Expósito, conegut po-
pularment com ‘en Catalino’, a
l’edat de 103 anys.

El 5 de maig del 2012, el Ca-
sal d’Avis - Gent Gran de Teià va
retre homenatge a la seva figura
amb motiu del seu centenari. En
aquell acte se li va fer entrega d’u-
na aquarel·la commemorativa
dels seus 100 anys de vida i se li
va lliurar la medalla Centenària
de Benestar Social i Família. Va
ser la primera celebració cente-
nària d’un vilatà de Teià.

Des de l’Ajuntament desta-
quen que en Catalino era una
persona molt estimada per to-
thom del poble.

Concurs | ‘Tú sí que vals’
Divendres vinent, 5 de febrer, a les 18h torna el Tú sí que vals, un espectacle on els 
joves teianencs i teianenques d’entre 12 i 16 anys poden mostrar en solitari o en grup
qualsevol mena de talent en música, teatre, dansa, circ, monòlegs o altres modalitats 
per optar a diferents premis. Les inscripcions es podran enviar fins al dilluns 1 de febrer.

Redacció
TEIÀ

Espai Jove | Comença la nova temporada
La temporada d’hivern de l’Espai 16·30 ofereix més de 6 cursos i tallers, sessions in-
formatives i monogràfics per a joves d’entre 16 i 30 anys. A part de les càpsules for-

matives i els monogràfics, l’Espai 16·30 comptarà amb debats d’actualitat. A més, fins
al 4 de febrer els estudiants que estan d’exàmens poden fer ús de la sala d’estudi.

Teià

ECONOMIA4El pressupost per
a aquest any es va aprovar defi-
nitivament el passat 7 de gener,
després de les cinc al·legacions
que va presentar Alternativa per
Alella-CUP, de les quals només
se’n va acceptar una, que tenia a
veure amb una qüestió norma-
tiva. Els comptes superen els
13 milions d’euros, un 12,6%
més respecte de l’any passat de-
gut a la suma d’1,7 milions d’eu-
ros per finançar una part del nou
equipament cultural situat al
carrer de Santa Madrona.

D’altra banda, s’ha de des-
tacar l’increment que es pro-
duirà a centres educatius i cul-
turals, a més de la partida des-
tinada a la pavimentació de
molts punts del poble i la in-
corporació de 8 treballadors a la
plantilla de l’Ajuntament. L’al-
calde Andreu Francisco argu-
menta que “per dur a terme
tots els reptes proposats hi ha
posicions que s’han de cobrir”.

El Ple aprova
definitivament
els pressupostos

Can Lleonart
presenta la nova
programació

CULTURA4Can Lleonart obre
l’any amb 23 cursos i tallers
nous d’un total de setanta. La
inscripció per a tothom a la ma-
joria d’actes va començar el 13 de
gener, dos dies després que ho
poguessin fer els antics usuaris
del Centre Cultural i els veïns
d’Alella. 

Per altra banda, a part dels
cursos també hi haurà cinc ter-
túlies amb temàtiques diferents,
entre les quals un repàs de l’ac-
tualitat amb Antoni Bassas. A
més, aquest cicle també compta
amb la projecció gratuïta de
dues pel·lícules de cinema.
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El pressupost municipal per al
2016 es va aprovar al Ple celebrat
el 14 de desembre amb els vots a
favor del govern (CiU i ERC) i del
PSC. Per la seva banda, la Crida
va votar-hi en contra i el PP s’hi
va abstenir. 

Es tracta d’un pressupost que
“manté l’ADN del poble”, desta-
ca l’alcalde, Josep Triadó. Aquest
any, però, hi ha una major inci-
dència en els serveis a les perso-
nes a través d’una sèrie de pres-
tacions. En aquesta línia, Triadó
fa referència a la consolidació
d’actuacions com el Pla de barris,
la gratuïtat dels llibres de text o
al transport gratuït per a diferents
col·lectius del poble, a més dels
plans 3.000 i 1.500, que doten de
3.000 euros empreses que con-
tractin aturats del poble i de

1.500 euros els aturats que es fa-
cin emprenedors.

A més, és un pressupost que
continua potenciant la cultura i
l’esport, amb apostes com l’Es-
cenArts o la nova pista exterior
del poliesportiu. 

D’altra banda, l’alcalde em-
fatitza que es cobreix el 100% de
les necessitats socials “sense cap
retallada”, fet que es combina
amb la reducció de la pressió fis-
cal, una mesura possible grà-
cies a la disminució del deute de

l’Ajuntament, que creu que es li-
quidarà definitivament el 2020. 

Per la seva banda, el PSC ha
fet un canvi intern darrerament
amb l’objectiu de dialogar i tre-
ballar amb el govern. Jaume Ca-
ses, membre del partit, expressa
que “és un pressupost condicio-
nat pel manteniment de serveis
que no aporten beneficis”, un
debat que s’hauria de tenir algun
dia, diu. A més, no està d’acord
amb alguna mesura, com l’ende-
rrocament de l’antic Skatepark.

L’Ajuntament impulsarà un Pla de barris. Foto: Línia Mar

L’Ajuntament prioritza els
serveis en el nou pressupost

Redacció
PREMIÀ DE DALT

L’Ajuntament va convocar el
darrer 22 de gener una audièn-
cia pública al Museu Arxiu per
exposar els tres eixos que mar-
caran l’acció de govern d’aquest
any. Malgrat la poca participació
veïnal en el procés sobre el Pla
d’Actuació Municipal (PAM),
l’alcalde Xavier Godàs va agrair
la implicació dels que van fer les
seves aportacions i creu que s’ha
de seguir treballant per fomen-
tar l’interès públic. 

“Ara disposem d’un full de
ruta i al final del mandat veurem
si ha estat assolit o no”, comen-
ta Godàs, referint-se a la neces-
sitat d’avaluar el govern per po-
der seguir creixent com a muni-
cipi. Tot i això, avisa que hi ha
mesures establertes al PAM que
no s’hauran complert en 4 anys,
perquè no hi ha pressupost su-
ficient per dur-les a terme. 

Per altra banda, un dels pilars
del PAM, juntament amb les
polítiques d’atenció social, és la
transformació de l’espai públic.
“Volem garantir una major qua-
litat en accessibilitat i mobilitat
per a la captació de turisme vin-
culat a la cultura, els esports i el
lleure del poble”, explica l’al-
calde. Molt lligat amb això, Go-
dàs confirma que en pocs mesos
ja hi haurà activitat empresarial
al Polígon Industrial PP12. 

A banda de la reforma orga-

nitzativa i les millores del PAM,
l’estalvi generat per la disminu-
ció del deute és la principal prio-
ritat del govern perquè a partir
del 2017 l’Ajuntament pugui
sortir del Pla d’Ajust Financer,
que obliga l’ens municipal a se-
guir unes pautes pel fet d’estar
endeutat. Benet Oliva, regidor de
Promoció Econòmica, ho defi-
neix “com una cotilla que ens
oprimeix”, i que, quan desapa-
regui, hi haurà major eficiència
en la recaptació de recursos. 

L’alcalde va parlar del PAM en una audiència pública. Foto: Judit Francès

Godàs presenta el PAM i demana
ser avaluat al final del mandat

ECONOMIA4L’Ajuntament no
va poder arribar a un acord per
a la reducció del deute abans
que comencés el 2016, una pro-
mesa electoral, perquè, segons
explica Pau Morales, regidor
d’Economia, no es va reunir el
Comitè de Riscos de Bankia a
Madrid i depenia d’ells que l’a-
cord es pogués validar. “Al fe-
brer comptem que ja ho tin-
drem acabat”, explica el regidor,
a falta d’uns matisos per a l’en-
titat bancària.

D’altra banda, Morales des-
taca que en cinc anys s’ha reduït
més de la meitat del deute i en sis
pràcticament s’haurà liquidat. El
2012 l’Ajuntament es trobava al
voltant del 280% d’endeuta-
ment, quan el màxim legal és el
110%, mentre que el 2016 el
deute se situa sobre el 119%,
una reducció que s’ha produït
gràcies a la dació en pagament i
les amortitzacions ordinàries.
El regidor afirma que l’Ajunta-
ment estarà al 110% el 2017 i, per
tant, estarà sanejat.

L’Ajuntament
estarà sanejat 
a partir del 2017 

Vilassar de Dalt
tanca l’any amb
43 aturats menys 

OCUPACIÓ4Vilassar de Dalt va
acabar el 2015 amb un 8%
menys de persones aturades que
l’any anterior, el que suposa una
variació anual de 43 treballadors
que l’any passat es trobaven a l’a-
tur i que aquest any han trobat
feina. D’aquesta manera, la taxa
d’atur del poble és del 12,20% de
la població activa, més de quatre
punts per sota la mitjana del Ma-
resme (16,76%) i 3 per sota del
global de Catalunya.

Bona part de la reducció es
deu a la captació d’inversions
amb empreses a canvi d’actuar
amb la borsa de treball del Ser-
vei Local d’Ocupació, segons co-
menta Benet Oliva, regidor de
Promoció Econòmica.

La Massa | Programació d’hivern-primavera
La nova temporada de La Massa va començar el 24 de gener. Les següents obres que pas-
saran per l’escenari, a part de la música clàssica, seran l’espectacle 30Mil, el cicle sobre la
memòria històrica Mai Més, el clàssic vilassarenc de Música Viva i obres com Un tramvia
anomenat desig, Zaquizamí o L’endrapasomnis, a més del concert solidari amb Càritas.

Redacció
VILASSAR DE DALT

La Pinassa | Nou format de revista
La Pinassa tindrà un nou format a partir del febrer. El nou disseny de la revista municipal
consistirà en un tema destacat, que sortirà en portada i, a les pàgines centrals, hi haurà El
govern en dos minuts, on s’explicarà a través d’infografies l’actualitat del govern, com els
pressupostos o serveis socials, a més de recomanacions de lectura i diferents entrevistes.

Vilassar de Dalt

El nou ambulatori es
començarà a construir el 2017
SANITAT4El nou centra d’a-
tenció primària (CAP) manco-
munat entre Premià de Dalt i
Premià de Mar es podria co-
mençar a construir l’any que ve.
L’alcalde confirma que ja s’ha
començat a fer un estudi topo-
gràfic del terreny i que des de
la Generalitat s’ha començat a
elaborar el projecte. Segons
Triadó, era una necessitat per
“descongestionar l’actual am-

bulatori de Premià de Mar i do-
nar un servei compartit”. 

Aquesta mesura, que s’havia
d’haver consolidat l’any passat,
s’ha endarrerit per culpa de
l’empresa Catsalut, que és qui
l’ha de construir, explica l’al-
calde. “Nosaltres vam cedir el
terreny de forma gratuïta per-
què ells desenvolupin el pro-
jecte. Creiem que estarà llest al
llarg de l’any que ve”, conclou.

200 persones participen en la
confecció del Pla de Mandat

PARTICIPACIÓ4El document
sobre el Pla de Mandat s’apro-
varà avui a la tarda a la Junta
de Govern. A banda del procés
de participació que es va dur a
terme a finals de l’any passat, es
va obrir a la pàgina web de l’A-
juntament un qüestionari per
prioritzar temes que proposa-
va el govern i per aportar noves

idees. Fins al 15 de gener, que
era la data límit de participació,
van acudir al qüestionari 194
persones. 

Alejandro Costa, regidor de
Participació Ciutadana, destaca
“la voluntat [del govern] de
mantenir consolidada la ciuta-
dania més enllà de les eleccions”
amb projectes com aquest.
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SOLIDARITAT4A finals de des-
embre el municipi va dedicar un
cap de setmana en suport a les
persones refugiades. La Taula de
suport a les persones refugia-
des, que comprèn el conjunt de les
forces polítiques del consistori, en-
titats i veïns del poble, va deter-
minar que es van recaptar més de
8.000 euros nets, entre inscrip-
cions, àpats i consumicions, dels
quals finalment en queden més de
6.700 a disposició dels objectius
marcats. 

Miguel Doñate, regidor de Par-
ticipació i dinamitzador de la Tau-
la, pretén crear un punt d’inflexió

a partir d’aquesta dinàmica. En
aquest sentit, el membre de la
Taulaveu indispensable tornar-se
a reunir amb la resta de membres
per poder seguir fent més accions.

Per altra banda, Doñate su-
bratlla el fet que hi hagi una di-
nàmica tan social al poble. “Tenim
una feina de sensibilització i hem
aconseguit fer visible el què és
real”, enllaça el regidor. Una de les
claus d’aquesta tasca de sensibi-
litzar el públic ha estat l’acte Quan
vam ser refugiats, que tenia com
a protagonistes diferents testi-
monis amb experiències viscu-
des en situacions complexes. 

Pas definitiu cap a la municipa-
lització del complex esportiu de
la piscina. El passat 21 de des-
embre, un Ple extraordinari va
ratificar  la intenció de l’Ajunta-
ment d’acabar amb la gestió ex-
terna del servei per poder passar
a assumir-lo directament des
del consistori. 

Per fer-ho possible, el Ple va
aprovar resoldre el contracte de
la concessió administrativa d’A-
reva Trading, actual adjudicatà-
ria de l’explotació del complex,
que està en concurs de creditors.
La moció es va aprovar amb els
vots a favor del govern,  del PSC
i del PP el vot en contra d’ERC.

Malgrat que a partir de l’1 de
gener la Comissió Jurídica As-
sessora de la Generalitat va do-
nar la potestat a l’Ajuntament

per gestionar provisionalment la
piscina coberta, el govern mu-
nicipal va haver d’intervenir-hi
mesos abans perquè Areva Tra-
ding no va complir amb les obli-
gacions de Tresoreria, de la Se-
guretat Social ni de manteni-
ment. D’aquesta manera, des
del passat juliol els 21 treballa-
dors de l’Illa Activa estan cobrant
de l’Ajuntament.

L’alcaldessa Lina Morales
explica que esperaran que es
resolgui el concurs de creditors

per poder impulsar les primeres
accions del projecte que tenen
entre mans. 

Morales critica que des de fa
3 anys hi havia la mateixa ofer-
ta d’activitats i que a partir de
principis del mes de març es
planteja tenir la nova progra-
mació, que es renovarà cada
tres mesos. D’altra banda, as-
segura “un canvi d’imatge” i re-
marca que aquest dissabte hi
haurà una jornada de portes
obertes a les instal·lacions.

Areva Trading ja no gestiona l’Illa Activa. Foto: Judit Francès

Més de  6.700 euros per donar
suport a persones refugiades

El Departament d’Ensenyament
de la Generalitat ha anunciat el
possible tancament d’una de les
dues línies de P3 de l’escola pú-
blica Pla de l’Avellà. Al Ple de ge-
ner el regidor del PSC, Daniel
Meroño, va presentar una moció
al respecte després d’assabentar-
se d’aquesta mesura negativa
per a l’escola. Tots els partits van
estar d’acord a fer tot el possible
perquè aquesta proposta del De-
partament d’Ensenyament es
tiri enrere. En aquest sentit, Me-
roño afirma que el consens “és la
millor manera d’arribar a re-
sultats bons”.

Per la seva banda, l’alcalde
Jordi Mir explica que anirà de la
mà amb el batlle de Vilassar de
Mar al Departament d’Ensen-
yament per traslladar una pro-
posta fonamentada. Mir creu
en “una visió global dels dos

municipis units”, ja que l’escola
està en una zona al bell mig de
Cabrera i Vilassar de Mar.

L’AMPA TAMBÉ ES MOU
Cristina Rimbles, vicepresiden-
ta de l’AMPA, lamenta que si es
produeix el tancament hi haurà
molts nens i nenes, sobretot de
Vilassar de Mar, que es queda-
ran sense plaça. Malgrat que la
normativa estableix que pel
nombre d’habitants a Cabrera
només hi hauria d’haver una lí-

nia, Rimbles proposa un canvi
en aquesta norma, ja que 198 del
total dels alumnes provenen del
poble veí. 

A més, la vicepresidenta re-
marca que el centre es nodreix
molt de les activitats extraesco-
lars de l’AMPA i emfatitza que
sempre s’acaben omplint les 50
sol·licituds que l’escola presen-
ta. Per tant, encara que no és de-
finitiu, el fet de perdre una línia
de P3 suposaria una reducció
dels serveis a la meitat.

L’AMPA s’oposa al tancament de la línia de P3. Foto: Arxiu

Rebuig al tancament d’una
línia de P3 de Pla de l’Avellà

ECONOMIA4Cabrera tirarà en-
davant un total de 30 projectes
en espais públics derivats dels
pressupostos que es van aprovar
per al 2016. Del total dels
458.000 euros previstos,  es
destinarà pràcticament la meitat
a la millora de l’accessibilitat i la
mobilitat al municipi.

Segons l’alcalde, Jordi Mir,
des del 2009 s’ha continuat amb
el compromís de tirar endavant
el pla d’accessibilitat. En aquest
sentit, comenta que “no tenim un
termini fix, però cada any anem
sumant actuacions”. A part de les
petites accions, la inversió més
important és la repavimentació
del Camí d’Agell, “una assigna-
tura pendent”, diu l’alcalde, ja
que està molt deteriorat. També
destaca la rehabilitació de Cal
Conde, que durarà 6 mesos.

D’altra banda, la Diputació
ha tirat endavant la construcció
d’una cuneta lateral per a via-
nants i ciclistes a la carretera
d’Argentona, una demanda de
feia més de sis anys.

Mig milió d’euros
per a inversions
en espais públics

Bon balanç del
Punt d’Informació
Turística

TURISME4El Punt d’Informació
Turística ha atès gairebé 900
persones durant el 2015. D’a-
questes, que normalment anaven
acompanyades, el 30% van rea-
litzar visites guiades. Les con-
sultes més habituals anaven en-
carades a informació sobre les
quatre rutes, de les quals dues
són noves. Segons dades de l’or-
ganització, les rutes van rebre a
través de les enquestes dels usua-
ris una puntuació mitjana de 8
sobre 10. Així mateix, les visites
provenen en un 90% de persones
de la província de Barcelona,
que se n’assabenten per la difu-
sió que se’n fa en mitjans, a la pà-
gina web i al Facebook.

Tecnologia | Punt de càrrega per a vehicles elèctrics
L’Institut Català de l’Energia de la Generalitat ha subvencionat el municipi amb gairebé
18.000 euros per a la instal·lació d’un punt de càrrega per a vehicles elèctrics, que servirà
per carregar més ràpidament que qualsevol altre dispositiu actual. Si es compleixen les
previsions, el punt de càrrega es col·locarà a la plaça de la Fàbrica abans del mes de maig.

V. F.
CABRERA DE MAR

Cultura | La Fàbrica estrena temporada
Amb la finalitat d’esdevenir el motor sociocultural del poble, el centre cívic La Fàbrica

iniciarà aquest mes els espectacles de música i de teatre, sumats al cinema familiar que ja
estava en marxa. El 15 de gener se celebrarà el concert de la Big Mama Montse & Tòfol
Martínez i el 31 d’aquest mes es representarà l’obra teatral Gisela y el libro mágico.

Cabrera de Mar

La gestió municipal definitiva
de la piscina, més a prop

Víctor Ferran
CABRILS
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Comarca

El Baix Maresme tanca l’any
amb un augment de població
DEMOGRAFIA4El Baix Mares-
me segueix guanyant població.
Així es desprèn de l’informe d’e-
volució de la població publicat
per l’Observatori de desenvolu-
pament local del Consell Co-
marcal. 

Concretament, el 2015 la po-
blació ha crescut en 543 perso-
nes, que s’han empadronat en al-
gun dels municipis de la comar-
ca. Vilassar de Mar és el poble
que més n’ha guanyat, amb 262,

seguit del Masnou (181) i Teià
(197). Les xifres d’aquests mu-
nicipis permeten contrarestar
la davallada de Premià de Mar,
que ha vist com el seu padró re-
gistrava 219 persones menys. 

De fet, Vilassar de Mar és el
segon municipi que més creix de
tot el Maresme, només superat
per Mataró (587). El Maresme,
de fet, és la comarca que més ha
crescut en població de tot Cata-
lunya el 2015.

La Generalitat estudia un carril
bici entre Blanes i Badalona

TERRITORI4La Generalitat, a tra-
vés del Departament de Territo-
ri i Sostenibilitat, ha adjudicat
l’estudi previ del carril bici del Ma-
resme. Està previst que aquesta
infraestructura de 56 kilòmetres
vagi de Blanes, a la Selva, fins a Ba-
dalona, al Barcelonès. Així doncs,
el carril travessaria tots els muni-
cipis costaners del Baix Maresme.

L’objectiu de l’estudi és avaluar
les opcions tècnicament viables

per construir una infraestructura
pressupostada en 10 milions d’eu-
ros. L’amplada del carril seria de
tres metres adaptable. En total re-
correria 16 municipis, entre els
quals El Masnou, Premià de Mar,
Vilassar de Mar i Cabrera de Mar.

Actualment, alguns d’aquests
municipis ja disposen de carril
bici a primera línia de mar, però
el repte és aconseguir la con-
nectivitat entre ells.

Formació | Gestió financera
El 29 de gener finalitza el termini d’inscripció al curs de gestió financera per a fundacions,

cooperatives i associacions impulsat pel Consell Comarcal del Maresme. Es tracta d’un
curs de 9 hores que començarà el 4 de febrer i que ofereix un contingut pràctic als partici-

pants per tal de poder fer autodiagnosi de la seva fundació, associació o cooperativa.

Fleques Daunis encara no hauria
fet efectiu el pagament de les nò-
mines endarrerides als seus tre-
balladors. En les negociacions
que mantenen el sindicat CNT i
Danuis, les dues parts havien
establert que l’empresa ingres-
saria els diners el 25 de gener.
Ahir, abans del tancament de l’e-
dició de Línia Mar, els treballa-
dors encara no havien rebut els
diners, tal com van assegurar ells
mateixos i fonts de la CNT a
aquesta publicació.

El sindicat negocia perquè
l’empresa pagui els sous enda-
rrerits a deu treballadors. Tot i
que al desembre Daunis ja va sal-
dar part del deute, que s’arros-
segava des del juny, encara que-
den nòmines per satisfer. 

Els treballadors expliquen
que no tots tenen pendent de co-
brar la mateixa quantitat de di-
ners, i també denuncien que

l’empresa no havia satisfet les in-
demnitzacions per acomiada-
ment, diverses quotes de la se-
guretat social, així com la remu-
neració procedent de dies de va-
cances treballats.

MOBILITZACIÓ I BOICOT
Fonts de la plantilla consultades
per aquesta publicació asseguren
que si l’empresa ha fet efectiu el

pagament de part del deute és a
causa de la mobilització. A ban-
da de manifestacions i concen-
tracions, la campanya de suport
als treballadors va fer una crida
al boicot a l’empresa.

Fins ara, els treballadors de
Daunis han rebut el suport de la
CNT, la Coordinadora Obrera
Sindical (COS), Babord, Pode-
mos i diversos ajuntaments.

Els trebalaldors han dut a terme diverses mobilitzacions. Foto:Twitter

Els treballadors de Daunis encara
no han rebut els sous pendents

Andreu Merino
BAIX MARESME
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Esports

La sort i els resultats no estan
acompanyant el CD Masnou
aquest 2016. L’equip de Miguel
López continua ocupant la darrera
posició del grup 5 de Tercera Di-
visió després de la contundent de-
rrota patida diumenge passat al
Municipal d’Esports contra el
Cerdanyola FC (1-4) i no aconse-
gueix guanyar des del 20 de des-
embre a camp del Rubí (0-2).

La primera gran ocasió del
partit va ser per al Masnou;
Mendo va filtrar una passada en-
tre línies que va deixar Llobet sol
contra Carlos Avilés. El porter
dels vallesans, però, va desviar
amb la cama la rematada del
migcampista.

Leva va respondre amb una
altra gran intervenció a la prime-
ra ocasió perillosa dels vallesans.
Després d’un córner des de la ban-
da esquerra de l’atac cerdanyolenc
el japonès Daisuke es va inventar
una rematada de cap amb una pa-
ràbola enverinada que es dirigia
a l’escaire de la porteria del Mas-
nou, però el porter barceloní va
volar per evitar el gol.

Els visitants no van perdonar
en la segona oportunitat que van
tenir. Corria el minut 19 quan Fer-
nández va superar per velocitat
Nico Pandiani a l’extrem esque-
rre i va fer una passada enrere que
Èric Blasco va empènyer al fons de
la xarxa.

Cinc minuts més tard els visi-
tants haurien pogut fer el segon,
però novament Leva es va lluir per
evitar el 0-2 després d’un gran cop

de cap de Juli. El Masnou va re-
accionar i va tenir dues claríssimes
ocasions per empatar el partit.
Edu Domingo va rematar de cap
al travesser al minut 31 i un minut
després Avilés va tornar a estirar-
se com un gat per evitar un gol
cantat de Llobet.

Els visitants van sentenciar el
matx en els primers 10 minuts de
la represa. Al minut 53 Blasco sig-
nava el seu doblet aprofitant una
passada picada d’Oriol Molins.
Tres minuts més tard era el 10
verd-i-blanc qui marcava des-
prés d’un cop de cap que va picar
al pal i va caure a les seves botes.

L’àrbitre Oriol Garcia va xiu-
lar un penal al minut 60 que va
donar esperança als del Baix Ma-
resme. Matamala va xutar amb
l’interior del peu a la dreta d’Avi-
lés, que va arribar a tocar la pilo-
ta però no va poder evitar que el
gol de l’honor del Masnou.

Els visitants van esvair qual-
sevol esperança masnovina de

puntuar. Al minut 63 Molins va
aconseguir el seu segon gol gràcies
a un xut amb poc angle des de la
banda esquerra.

REVOLUCIÓ A L’EQUIP
Per altra banda, ahir al matí el
club va fer públiques les sortides
de tres pesos pesants del primer
equip. Es tracta del porter Rafa
Leva, que abandona l’entitat per
motius laborals, el lateral esque-
rre Marc Samper, que marxa al
Terrassa FC i el davanter Ferran
Alabau, que havia perdut prota-
gonisme després de l’arribada de
Roger Matamala.

Aquestes baixes, però, en
part es compensen amb el retorn
de David Pociello, que després
de mitja temporada al Cerdan-
yola FC torna a la que va ser casa
seva durant dues temporades. El
porter ja fa dies que entrena
amb el grup i podria reestrenar-
se amb l’equip diumenge al mig-
dia contra l’Ascó.

Leva intenta evitar sense èxit el tercer gol del Cerdanyola. Foto: CFC

El CD Masnou encadena 
la quarta punxada de l’any

» L’última victòria de l’equip va ser el 20 de desembre contra el Rubí
» Pociello torna al club, que dóna la baixa a Leva, Samper i Alabau

Premià de Dalt | Juli Giner defensarà el seu títol a Barcelona
La primera defensa del títol europeu de categoria superploma de Juli Giner serà a casa. La
setmana passada es va fer oficial que el boxejador de Premià de Dalt lluitarà per retenir el

campionat que va guanyar el novembre passat a França al pavelló de la Vall d’Hebron de
Barcelona el dia 1 d’abril. El rival de Giner serà el púgil francès Guillaume Frénois (39-1).

Redacció
EL MASNOU

El Teià Futbol Cinc suma 
la novena victòria del curs

TEIÀ4Ple de victòries. L’equip sè-
nior Teià Futbol Cinc femení va
aconseguir la novena victòria del
curs el passat 17 de gener en el
derbi de la comarca contra l’AE
Tiana (9-2).

Les teianenques continuen
amb la seva bona ratxa de joc i re-
sultats que les va portar a la vic-
tòria a la Copa d’Europa de futbol
sala i es mostren intractables a la
lliga nacional femenina catalana,
on són l’equip més golejador del

campionat (57 dianes) i també te-
nen la defensa més sòlida (només
11 gols encaixats). L’equip torna
a la competició aquest dissabte a
les 7 de la tarda a l’Urgell contra
l’FS Tàrrega.

Per la seva banda, el sènior
masculí va aconseguir un punt
dissabte passat a Cadaqués (4-4).
Els teianencs ocupen la cinquena
posició de la Primera Nacional B
i aquest dissabte a les 5 de la tar-
da jugaran a Bigues i Riells.

El Vive Masnou es complica
l’accés al ‘play-off’ d’ascens

EL MASNOU4Només queden
tres jornades per al final de la
primera fase de la competició i
el Viva El Masnou s’ha compli-
cat l’accés a la fase de play-off
d’ascens a la lliga Adecco Plata.
Els del Baix Maresme van cedir
la segona derrota consecutiva
dissabte a la pista del Sabadell
Sant Nicolau (85-73) i tenen un
balanç de 6 victòries i 9 derrotes
en 15 partits.

Els vallesans van saltar a la
pista com un cicló i van passar
per sobre dels masnovins. Larry
Ewulu va ser l’home més desta-

cat dels sabadellencs. El pivot lo-
cal només va fallar dues cistelles
i va acabar el partit amb 21
punts i 8 rebots (31 de valoració).

Els homes de Christian Ba-
ñuelos van reaccionar al tercer
període i només perdien per sis
punts a l’inici de l’últim quart,
però els vallesans van tornar a
prémer l’accelerador per sumar
la seva cinquena victòria.

L’equip afrontarà tres finals
que determinaran si finalment
acaben entre els cinc primers. El
pròxim partit serà dissabte a
casa contra el JAC Sants.

Les teianenques van guanyar el derbi contra el Tiana. Foto: TFC
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AGENDA MENSUALAGENDA MENSUAL

línia 21 edicions de proximitat 
Barcelona · Barcelonès Nord
Baix Maresme · l’Hospitalet

Baix Llobregat ·Vallès · Turisme

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia

Periodicitat

Mensual
Eixample
Nou Barris
Sarrià-Sant Gervasi
Sant Andreu
Ciutat Vella
Horta-Guinardó
Mar (ed. Castelldefels i entorn)
Mar (ed. Baix Maresme)
Vallès (ed. Cerdanyola i entorn)
Vallès (ed. Sabadell i entorn)
Cornellà
Tres (Esplugues i entorn)
Nord (ed. Martorell i entorn)
l’Hospitalet

Quinzenal
Sants
Sant Martí
Gràcia
Les Corts

Setmanal
Nord (ed. Barcelonès Nord)

Vallès (ed. Vallès Oriental)

Tirada

180.350
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025

120.200
15.025
15.025
15.025
15.025

108.200
15.025
12.025

Total 408.750

14 mensuals
4 quinzenals
2 setmanals

180.350
120.200
108.200

publicitat@comunicacio21.com

la primera xarxa 
de periòdics de proximitat del país

408.750 
exemplars

difusió controlada per OJD/PGD

línia

DIMARTS 9 DE FEBRER
19:30 Primera reunió del Consell de la Vila. L’ordre
del dia inclourà la constitució del consell, la pre-
sentació del pressupost i el Pla d’Acció Munici-
pal i d’una campanya de civisme. / Can Malet.

DIUMENGE 31 DE GENER
Tot el dia Exposició extraordinària 11 grans pin-

tors premianencs. El Museu de l’Estampació
enceta una mostra de les obres d’onze artis-
tes representatius del municipi. / Museu de
l’Estampació.

DIVENDRES 5 DE FEBRER
21:30 Paganini, el diabòlic, al violí i a la guita-

rra. El violinista Tobias Gossman i el guitarrista
Gustavo Then homenatgen Paganini, que diu
la llegenda que va vendre la seva ànima al dia-
ble per ser un virtuós musical. / Espai l’Amistat.

DIMECRES 27 DE GENER
18:00 Cinema amb essència. Projecció de la
pel·lícula Azul, de Krzysztof Kieslowski, pro-
tagonitzada per Juliette Binoche i Benoit
Regent. Quan acabi la projecció es farà tertúlia.
/ Biblioteca Ernest Lluch i Martín.

DIJOUS 18 DE FEBRER
19:30 Presentació del llibreSentiments barrejats

d'un fruit de la postguerra, VIII-Sobre la reflexió.
Inclourà un recital poètic a càrrec de l’autor,
Francesc Forçades, i dels cantautors Toni Mer-
cadal i Josep Feliu. / Sala Roser Carrau.

DISSABTE 6 DE FEBRER
Tot el diaCabrils celebra el Carnaval. A partir de
les 11 del matí arrencaran els actes festius a
la plaça de l’Església, on es trobaran totes les
comparses. La desfilada començarà a les 12
i els premis es lliuraran a la tarda.

DIUMENGE 7 DE FEBRER
12:00 CD Masnou - Cerdanyola FC. Partit de fut-
bol corresponent a la 24a jornada del grup 5
de Tercera Divisió. El Masnou buscarà els tres
punts per abandonar la zona baixa de la clas-
sificació. / Municipal d’Esports el Masnou.

EL MASNOU COMARCA ESPORTSVILASSAR DE MARPREMIÀ DE MAR

El Museu de Premià de Dalt serà l’es-
cenari de dues xerrades sobre la his-
tòria de la comarca. Seran Els ibers de
la Laietania: pagesos, guerrers i aris-
tòcrates i El Maresme, un territori ple de
romans. 

Dues xerrades sobre història 
de la comarca a Premià de Dalt

Dc. 3 de febrer a les 19:00

La Coral l’Amistat i la big band La Lo-
comotora Negra busquen noves veus.
A partir del dia 4 es faran les proves al
segon pis de l’Amistat. Cal reservar hora
per telèfon (661462910) o per correu
electrònic. / Espai l’Amistat.

La coral l’Amistat comença el
procés de cerca de veus noves

Dj. 4 de febrer a les 17:00

Gràcies a l’acord signat amb la Royal Ope-
ra House de Londres, els espectadors del
cinema La Calàndria podran gaudir de
l’òpera La Traviata, de Giuseppe Verdi, al
mateix temps que es representa a la ca-
pital anglesa. / Cinema La Calàndria.

La Traviata, de Giuseppe Verdi, 
arriba al cinema La Calàndria

Dj. 4 de febrer a les 19:45

Partit corresponent a la setzena jornada
de la lliga EBA entre el Vive El Masnou
i el JAC Sants.  Els masnovins volen su-
mar una victòria que els permeti as-
pirar a disputar l’ascens. / Poliespor-
tiu Municipal el Masnou.

El Masnou Basquetbol rep
la visita del JAC Sants
Ds. 30 de gener a les 20:00
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